



## QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 004

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED194680. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DP #ISED194680. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

### **\*\*Version française ci-dessous\*\***

#### **Question No. 5:**

We are interpreting Amendment 001 as specifying that, in the event that a bidder submits Sections I – IV electronically, the submission of hard copies is not required. Could ISED clarify whether our interpretation is correct?

#### **Answer No. 5:**

Bidders may choose to send their proposal electronically or hard copies to the mailing address or email address indicated in the amendment. Either submission will be accepted prior to the closing date and time.

### **\*\*\*English Version Above\*\*\***

#### **Question No. 5:**

Nous interprétons que la modification 001 spécifie que, dans le cas où un soumissionnaire soumet les sections I à V par voie électronique, la présentation de copies papier n'est pas requise. ISDE pourrait-il confirmer si notre interprétation est correcte?

#### **Réponse No. 5:**

Les soumissionnaires peuvent choisir d'envoyer leur proposition par voie électronique ou par papier à l'adresse postale ou par courriel indiquée dans la modification. L'une ou l'autre soumission sera acceptée avant la date et l'heure de clôture.